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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering d.d. 26 september 2022 

 

Aanwezig: Casper van den Berg, Peter van den Bosch, Catharien Bot, Frans de Jong, 

Margreet Hoeijenbos, Cor Resseler, Jan Simons, Frans Hakkesteeg  

 

Tevens  

aanwezig:  Menno Keller, Ada de Heer (adviseur Sociaal Loket)  en Arnold Stuij 

(beleidsadviseur Sociaal Domein) 

 

Afwezig:  Sylvia Bouwmeester, Marja de Vries (beiden met kennisgeving) 
 

 

 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

In het bijzonder Ada de Heer, Arnold Stuij en Menno Keller. Ada en Arnold lichten toe hoe 

het proces van een melding en wmo-aanvraag verloopt.  

Deze avond vindt er ook een beeldvormende avond van de Woonzorgvisie plaats in een 

andere zaal. Wie wil heeft de mogelijkheid hierbij aan te sluiten (21.15 uur). 

 

Arnold krijgt het woord. Hij licht kort de geschiedenis van de wmo-aanvraag toe, als 

inleiding naar de juridische houdbaarheid van het verhaal. 

Een ieder krijgt het proces op papier aangereikt en Ada licht dit toe.  

Aanvullend hierop: 

- De hulpvraag moet van de inwoner komen. Ook wanneer de omgeving ziet dat er 

hulp nodig is. 

- Inwoners maken weinig gebruik van cliëntondersteuning 

- De lijnen tussen het sociaal loket en het sociaal team zijn kort 

- Hulpvragen worden in Zorgned geregistreerd. Gegevens van inwoners met de leeftijd 

18-, worden geregistreerd in een ander systeem 

- De zorgaanbieder heeft 15 dagen om de vraag op te starten. Bij spoed kan in overleg 

een voorlopige tijdelijke beschikking worden afgegeven. 

 

De voorzitter bedankt Ada en Arnold voor hun komst. 

 

Menno krijgt het woord. 

- Samen met de gemeente Gorinchem wordt in november een klein onderzoek 

uitgevoerd naar het gebruik van clientondersteuning. Bij ieder ‘keukentafelgesprek’ 

dat gehouden wordt, wordt namelijk deze onafhankelijke ondersteuning aangeboden 

maar er wordt nauwelijks gebruik van gemaakt. Onderzocht wordt hoe dit komt en of 

het laagdrempeliger gemaakt moet worden. Wanneer de uitkomsten bekend zijn, 

worden deze gedeeld met ASDM en wordt een advies op prijs gesteld.  

Menno wordt getipt om via Het Kontakt meer bekendheid te geven aan de 

mogelijkheden van clientondersteuning en hij neemt dit mee. 

- De eerste week van oktober is het de Week van Toegankelijkheid en de Week tegen 

Eenzaamheid is van 29 september t/m 6 oktober 

- Activiteiten en bijeenkomsten worden nog steeds minimaal bezocht 

- De speerpunten van wethouder Piet Vat worden: vroegsignalering, armoede en 

ondervoeding 
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- Inwoners worden mondiger, er wordt rekening mee gehouden dat dit ook effect kan 

hebben op wmo-consulenten 

- Frans de Jong ontvangt zijn benoeming en Menno spreekt zijn waardering naar hem 

uit 

 

Casper informeert naar de communicatie rondom respijtzorg. Menno geeft aan dat met 

betrekking tot de vergoeding, nog niet alles tot achter de komma helder is, vandaar dat 

er nog geen berichten zijn geplaatst. 

Frans Hakkesteeg is naar de bijeenkomst geweest over het clientervaringsonderzoek 

Jeugdhulp regio ZHZ. Hij vraagt Menno naar de ervaringen binnen Molenlanden. Menno 

vraagt dit na bij zijn collega’s van Jeugd. 

 

Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

 

Mededelingen 

- De voorzitter heeft voorafgaand aan de vergadering, enkele mededelingen gestuurd 

- Jan, Frans en Casper hebben zich aangemeld voor de Woonzorgvisie 

- Jan Peter van Zoelen (beleidsadviseur Sociaal Domein) heeft gevraagd of iemand mee 

wil kijken naar het conceptvoorstel dat gaat over o.a. wat te doen tegen energie-

armoede 

- Frans de Jong is naar de opening vanhet IDO-punt van de bibliotheek in Nieuw-

Lekkerland geweest en heeft ervaren hoe het is een dagcursus te volgen  

- Catharien meldt zich aan om de Week van Toegankelijkheid te bezoeken 

 

Ingekomen stukken 

N.a.v. de stukken 

-   Frans heeft zich aangemeld voor de ‘brievenwasserette’ bij Philadelphia 

-   Peter meldt zich aan voor de Transformatietafel  

 

Uitgaande stukken 

- 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt als volgt gewijzigd: 

1. Opening 

2. Vaststellen agenda 

3. Vaststellen verslag van 25 augustus 2022 

4. Concept rooster van aftreden 

5. Bestuursstructuur 

6. Regioavond 

7. Nota Jeugd 

8. Vanuit de werkgroepen 

9. Rondvraag 

10. Sluiting 

 

3. Vaststellen verslag van 25 augustus 2022 

Correctie op het verslag van 25 augustus 2022. 

Pag. 2, mededelingen; het woord “Catharien” wordt verwijderd 

Pag. 3, punt 7, werkbezoek Molenhoeve: regel 4, 5 en 6 worden herschreven om het 

geheel te verduidelijken. 

Na het doorvoeren van de wijzigingen kan het verslag van 26 september worden 

vastgesteld en geplaatst worden op de website. 

 

4. Concept rooster van aftreden 

Albert den Besten had zich, als mogelijk nieuw lid, aangemeld de vergadering bij te 

wonen vanavond. Helaas is hij niet geweest. De voorzitter neemt contact met hem op. 

De voorzitter vraagt wie het stokje van haar wil overnemen bij vertrek, niemand meldt 

zich aan. Volgens de verordening moeten er 11 mensen in de adviesraad zitten. Na het 

aftreden van Margreet, Jan, Casper en Catharien blijven er 4 of 5 mensen over. 

Uitgezocht moet worden wat het minimum aantal leden is waarop de Adviesraad kan en 
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mag bestaan.  

Cor is benoemd tot voorzitter van de Seniorenraad Molenlanden en vraagt zich af of de 

functies elkaar niet bijten. De andere leden zien geen probleem.  

Een ander aandachtspunt is dat door het vertrek van de 4 leden, dat niet alleen kennis 

verdwijnt maar ook de contacten en voeling met de doelgroepen. 

 

De vacature heeft al enige malen in zowel Het Kontakt als de vrijwilligersvacaturebank 

gestaan. Het kan zijn dat het aandachtsgebied te breed wordt ingezet. De vacaturetekst 

wordt daarom opnieuw bekeken en dit vergaderpunt komt terug op de volgende agenda. 

 

5. Bestuursstructuur 

Cor past in de nota de naam van de adviesraad aan. Met inbegrip van deze wijziging is de 

nota vastgesteld. 

 

6. Regioavond 
Op 17 oktober vindt er een bijeenkomst plaats waarvoor onder andere de Wmo-platforms 

zijn uitgenodigd. Mevrouw Luijten van Avres geeft een presentatie over de minima 

regelingen. Ook de mogelijke samenwerking/fusie tussen de Wmo-platforms Liesveld en 

Nieuw-Lekkerland wordt die avond besproken.   

 

7.    Nota Jeugd 

- Binnenkort kan de adviesraad zich buigen over een nieuwe aanbesteding 

Jeugdhulpondersteuning. 

- Er ligt een mooi rapport over Onze kinderen nabij. Er zijn nog wat vragen die 

werkgroep Jeugd voor zijn rekening neemt. 

- De rol van Stichting Welzijn ligt met name in het coördineren en verbinden door het 

houden van bijeenkomsten. Zij voeren niet uit, maar zijn erg betrokken bij de 

samenleving. Vanuit de werkgroep Welzijn gaan Frans en Marja in gesprek met 

Marlous Fieret van St. Welzijn, over hoe zij de signalen vanuit de samenleving 

oppikken en wat zij daar mee doen. 

 

8.    Vanuit de werkgroepen 

- Peter en Frans zijn op 7 september naar de bijeenkomst van het Regionale netwerk 

‘cliëntenparticipatie in de jeugdhulp’ geweest. Het onderzoek is als pilot gestart en 

vanuit de ouders opgesteld. 

- Frans heeft de webinar ‘Vraagstukken rondom de Jeugdwet vanuit lokaal perspectief’ 

van maandag 19 september, gevolgd. Het gaat onder andere over hoe je bij mensen 

komt die hulp nodig hebben, maar dit niet vragen. Ook complexe jeugdhulp komt aan 

bod, dit blijft namelijk vaak liggen vanwege de kosten. Frans heeft de link naar de 

leden doorgestuurd, zodat deze webinar alsnog bekeken kan worden. 

 

9.    Rondvraag 

Margreet ziet graag dat de vragen voor wethouder Piet Vat, uiterlijk twee weken voor de 

komende vergadering aangeleverd wordt.  

  

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:30 uur na een 

ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng.  

De volgende vergadering vindt plaats op 7 november van 19.30 – 21.30 uur.  

Locatie: indien mogelijk, ’t Waellant in Nieuw-Lekkerland. 

 

 

Verslag: Ingeborg van der Steen 

Vastgesteld: 7 november 2022 


